
Een nieuw jaar in aantocht
Beste lezer

Met een nieuw jaar in aantocht, kijken we vooruit naar wat de toekomst ons zal brengen. De komende maanden beloven boeiend te worden, met 
een reeks belangrijke gebeurtenissen die ons zullen verenigen en inspireren.

Eerst en vooral staan de feestdagen voor de deur. Sinterklaas met zijn zwarte pieten: een geliefde traditie in onze contreien die zoals elk jaar 
vreugde en verwondering brengt bij de allerkleinsten. En Kerstmis brengt ons samen voor warmte en gezelligheid. De overgang naar het nieuwe 
jaar is altijd een magische gelegenheid om terug te blikken op wat geweest is en te dromen van wat nog komt. De belofte van een frisse start, 
nieuwe kansen en persoonlijke groei inspireert ons allen om onze doelen en dromen na te streven.

Naast die prachtige feestdagen, staat onze samenleving ook voor belangrijke politieke gebeurtenissen. Volgend jaar zullen zowel de federale als 
de lokale verkiezingen de toekomst van ons land en onze gemeente bepalen. De Belgische provincieraads- en gemeenteraadsverkiezingen 
vinden plaats op zondag 13 oktober 2024, vier maanden na de federale verkiezingen van 9 juni 2024. Die verkiezingen spelen een cruciale rol in 
ons democratische systeem. Ze bieden u en alle Leeuwenaars de kans om lokale vertegenwoordigers te kiezen die het dagelijkse leven in onze 
gemeenschap zullen beïnvloeden. Na zes jaar alleenbestuur door cd&v is het moment aangebroken om onze visie op de toekomst van onze stad 
en deelgemeenten opnieuw vorm te geven.

Ik wens u een vreugdevolle Sinterklaas, een warm en liefdevol kerstfeest, een inspirerend Nieuwjaar en de 
vastberadenheid om juiste keuzes te maken bij de verkiezingen. Samen bouwen we aan een betere toekomst.

Michel Boyen
Voorzitter

Onduidelijkheden rond GAS-boetes in 2022

Nood aan transparantie en rechtvaardigheid
In 2022 werden in de politiezone 
Zoutleeuw – net zoals in veel andere 
steden – diverse GAS-boetes uitgeschre-
ven. Die gemeentelijke administratieve 
sancties zijn een bestra�  ng van inbreu-
ken op het plaatselijke beleid. De vast-
stelling daarvan gebeurt door gekwali� -
ceerde ambtenaren, onmiddellijk na de 
overtreding of via camerabeelden. De 
N-VA hee�  vragen bij de handhaving en 
de boetes.

Eén overtreding betreffende huisvuil
Wat in het oog springt bij de GAS-boetes 
in Zoutleeuw in 2022, zijn de cijfers van het 
niet correct buitenzetten en binnenhalen 
van containers. Op basis van de beschik-
bare gegevens lijkt er slechts één overtre-
ding van die aard te zijn waargenomen. 

Dat is opmerkelijk omdat naar schatting 
op dertig tot veertig plaatsen in Zoutleeuw 
containers meerdere dagen op het openbare 
domein blijven staan. Dat legt de rechtvaar-
digheid van die boete onder de loep. Vooral 
als we bedenken dat die overtredingen 
eenvoudig vast te stellen zijn: de container 

staat er wel of niet.

Nood aan duidelijk beleid
Het is van belang dat het cd&v-bestuur 
streeft naar een duidelijk en rechtvaardig 
beleid rond GAS-boetes. De sancties 
moeten bijdragen aan de verbetering van 
de leefomgeving en de openbare orde, 
zonder willekeurige handhaving. Een 
degelijke aanpak zal bijdragen aan het 
behoud van het vertrouwen van de 
bevolking in het rechtssysteem en lokale 
overheden. 

Meer info over het GAS-reglement in 
Zoutleeuw? Bekijk het politiereglement van 
de politiezone Getevallei via politie.be/5910/
over-ons/politiereglement.
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Zoutleeuw bevindt zich op een kruispunt van afvalbeheer. Het streven naar een duurzamere aanpak 
en openstaan voor innovatie zijn essentieel voor de toekomst. A priori tégen vernieuwing zijn, lijkt ons 
geen wijze keuze!

Michel Boyen, Voorzitter

Afvalbeheer in Zoutleeuw: tijd voor vernieuwing
Zoutleeuw staat voor belangrijke wijzigingen in het afvalbeheer. Van een nieuw formaat van 
pmd-zakken tot digitale statiegeldsystemen: de stad bevindt zich in het hart van de recycling-
discussie. N-VA Zoutleeuw vraagt aandacht voor volgende zaken.

Nieuwe formaat pmd-zak
De pmd-zakken worden groter. De prijs die Fost Plus vastlegde 
voor een zak van 90 liter is 20 cent per zak (een zak van 60 liter 
kostte 15 cent per zak). Dit wil zeggen dat u voor 5 cent meer 30 
liter meer pmd kan inzamelen.

Digitaal statiegeldsysteem
Er heerst discussie over het nieuwe digitale statiegeldsysteem dat 
de hoeveelheid pmd-afval kan verminderen. Ondanks bezorgd-
heden over de ‘intelligente vuilnisbakken’ en potentiële fraude, 
bevestigt minister Zuhal Demir dat in 2025 statiegeld op plastic 
en blikken drankverpakkingen ingevoerd zal worden. Enkel 

indien de digitale proeven falen, 
kan een traditioneel systeem over-
wogen worden.

Vernieuwing versus bezorgdheid
Verschillende partijen uiten hun 
bezorgdheid over het digitale 
systeem. Minister Demir lanceerde 
proefprojecten om die zorgen af te 
toetsen. Afwachten dus.

Politieke partijen niet welkom op de kerstmarkt
De periode van de kerstmarkten komt er weer aan. Ook in Zoutleeuw. Maar dit jaar is er een opmerkelijke wijziging: politieke 
partijen worden niet toegelaten.

Tijdens de gemeenteraadszitting stelde Michel Boyen daarover enkele vragen. Hij benadrukte dat politieke partijen gewoon groepen 
gelijkgezinde mensen zijn en vraagt zich af waarom zij niet mogen deelnemen aan de kerstmarkt. De organisator – cd&v – geeft als 
reden dat er te veel kraampjes zijn. Maar de vraag blijft: waarom worden dan de politieke partijen uitgesloten? De reactie was niet 
bevredigend en beperkte zich tot “omdat het zo is”. Raar! En onrechtvaardig.

De kerstmarkt is een evenement voor iedereen, ook voor politieke partijen. Hopelijk zal dat in de toekomst op 
een rechtvaardigere manier geregeld worden.

Annemie Humblet, Ondervoorzitter 

Bedankt voor uw steun!
Een dikke dankjewel aan alle aanwezigen op onze eetdag Vlaamse Kost. Dankzij u en de talrijke enthousiaste aanwezigen was dat 
een groot succes. Uw aanwezigheid was hartverwarmend en sterkt ons in onze toewijding om ons in te zetten voor de waarden en 
doelen die we delen. Samen gaan we in rechte lijn naar de komende verkiezingen, vastberaden om voor Vlaanderen en Zoutleeuw een 
betere toekomst te realiseren. Bedankt voor uw steun en enthousiasme!

zoutleeuw@n-va.be



… veel inwoners zich ergeren aan het feit dat de openbare verlichting vanaf 24 
uur gedoofd wordt?  
Het creëert een gevoel van onveiligheid en zorgt ook voor gevaarlijke situaties op de 
weg. Er werden al regelmatig fietsers op de rijweg gespot op de Steenweg richting het 
centrum, terwijl daar een mooi fietspad naast de rijweg ligt. Feit is dat elke aanpassing 
aan de slimme ledverlichting geld kost, want Fluvius werkt niet gratis. Misschien moet 
het bestuur eerst naar de eigen bevolking luisteren voor het blindelings de buur-
gemeenten volgt. Een voetnoot: kerken verlichten kan blijkbaar wel de hele nacht. Is 
dat nodig? Ligt daar iemand van wakker? Ja, sommige burgers wel, want die hebben 
liever verlichte wegen dan een verlichte kerk.

… de Bistro in Het Vinne tijdens de zomermaanden gemist werd? 
Het vorige bestuur besliste om de provincie in de richting van een 
sociaal-inclusief (en tot mislukken gedoemd) intiatief te sturen in plaats 
van de toenmalige uitbater van Het Vinne te steunen. Liever tussen een 
gesponsorde pot en pint een met subsidies overladen sociaal vehikel 
binnenhalen en een mooie horecazaak de nek omdraaien dan denken 
aan het grotere belang en de uitstraling van Zoutleeuw. In plaats van 
het hoofd in het zand te steken had het gemeentebestuur aan het 
begin van de zomer het heft in handen moeten nemen en uitbating 
mogelijk moeten maken. Desnoods via een pop-up. Zich verschuilen 
achter de provincie is laf, want er waren mogelijkheden. Uiteraard 
moest er dan wel nagedacht, gewerkt en uitgevoerd worden … Ai, en 
het was zomer …  En dan hebben we het nog niet over ‘de speeltuin’!… bijna elke stad een écht stedelijk infoblad heeft? 

Een écht infoblad is een twee- of driemaandelijks blad 
dat de burger informeert over de lopende en geplande 
zaken in de stad. Het is dus geen propagandablaadje voor 
het zittende bestuur met artikels die door de ambtenarij 
voorzien worden. En ook geen blad dat alleen gericht is 
aan de landeigenaren en pachters, maar een eerlijk en 
duidelijk informatief gegeven met een volledige kalender 
waaraan elke inwoner iets heeft. Neem die Zoutpot dus 
maar met een korreltje zout!

… het net zoals in de voorgaande edities niet allemaal 
kommer en kwel is?

    Zoutleeuw mag terecht fier zijn op Simon Dehairs. Hij 
werd in Putte Belgisch kampioen in de categorie beloften 
en eliten zonder contract. Hopelijk heeft de renner van het 
Development Team van Alpecin-Deceuninck nog meer 
van dat in petto.

    L’air des Sens scoort weer goed en wordt in culinaire 
middens wereldwijd geroemd als excellent groenten-
restaurant. De chef benadrukt dat het geen puur vegeta-
risch restaurant is, maar wel graag en veel experimenteert 
met groenten.

    We zijn door de succesvolle eetdag zo goed gezind dat we 
het niet willen hebben over de “Maai mei-juni-juli 
niet”- komedie in onze gemeente. Want dat was eigenlijk 
niet om mee te lachen. Ook al wordt er half november nog 
altijd gemaaid …

… ondanks de overwegend positieve berichtgeving 
en het veelvuldig zwaaien met de eigen loftrompet 
ook veel minder leuk nieuws te vertellen valt over de 
evenementen in en rond de Paljas? 
Bij recente fuiven en feestjes waren er politie-interventies 
nodig om uiteenlopende redenen zoals lawaaioverlast, 
vechtpartijen, drugsgerelateerde feiten …  Misschien 
wordt het tijd voor een fatsoenlijke, democratisch 
verkozen jeugdraad met vertegenwoordigers van alle 
jongerenbewegingen uit de gemeente waarmee fatsoen-
lijke en bindende afspraken gemaakt kunnen worden.

Wist u dat …

www.n-va.be/zoutleeuw



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


